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Hartelijk dank voor de uitnodiging van LB om een toelichting te geven op onze groene wensen voor het centrum 
van Barneveld. We zijn blij dat we de ruimte krijgen onder de huidige omstandigheden.  
Plaatselijk Belang bestaat sinds 1889 en heeft geen banden met welke politieke partij dan ook. We maken ons sterk 
voor punten waar in onze ogen te weinig aandacht voor is en één daarvan is zorgvuldig omgaan met oude bomen 
en meer groen in het centrum van Barneveld. Begin dit jaar mochten wij onze groene wensen voor het centrum 
presenteren aan Burgemeester Asje van Dijk en wethouder André van den Burgwal en Jan Wessels. De presentatie 
werd toegelicht door Willem van den Brink (De Briellaerd) en maker Timon Verstoep (Student 
Landschapsarchitectuur en Ruimtelijke planning - Wageningen Universiteit & Research). 
De groene ideeën werden zeer enthousiast ontvangen. In de weken hierna kregen we van verschillende partijen het 
verzoek om de groene wensen nogmaals te laten zien. Hiervoor hadden we dit voorjaar een presentatie in 
gedachten aan alle geïnteresseerden vanuit de Barneveldse politiek en de groenspecialisten van Gemeente 
Barneveld. Door corona was dit echter niet mogelijk en daarom hebben alle fractievoorzitters de presentatie via 
email ontvangen. De ideeën die we hebben voor vergroening kunnen we prachtig ritsen aan de omgevingsvisie 
Barneveld Centrum. Dit plan is van en voor alle Barnevelders en van en voor alle politieke partijen.
Gisteravond werd tijdens de commissievergadering door CDA benoemd dat Barneveld op de 221 plaats staat in de 
ranglijst van groene centra. 221 van de 389! Daar mogen we ons best een beetje voor schamen als parel van de 
Veluwe. Wij willen minimaal bij de eerste 50 horen. En snel! Onze stelling is dat we niet langer willen wachten met 
groen als er pas sprake is van nieuwe ontwikkeling of herinrichting van het centrum zoals in de centrumvisie staat 
verwoord. Het “Achtje” van ons centrum is al honderden jaren hetzelfde en dat hoeft wat ons betreft niet te 
veranderen. 

Waarom nu doorpakken?
 We hebben te maken met hittestress; het winkelgebied is zomers te heet (1 boom = 10 airco’s) 
 Regenbuien worden minder maar heftiger dus waterbeheersing is nodig; een bijdrage voor een regenton is 

niet genoeg
 Er is vraag vanuit bewoners en winkeliers om meer groen; ik citeer een ondernemer uit ons centrum: “Juist 

in deze tijd van crisis en een mogelijke recessie, moet je anticyclisch denken en juist nu enorm investeren in 
je winkelcentrum; gas geven met die vergroening van Barneveld Centrum.” 

 Matige leef kwaliteit / maatschappelijk klimaat / weinig beleving / zielloos centrum
 Dorpen en binnensteden vergroenen al jaren; Barneveld loopt achter (zie Ede /  Amersfoort)
 Weinig biodiversiteit en slechte luchtkwaliteit: fijnstof & stikstofproblematiek is hoog
 Afspraak=afspraak: Jullie hebben in 2017 het Regionaal manifest Ruimtelijke Adaptatie getekend; wij zien 

te weinig resultaat.  ’17 / Omgevingswet ’21 / Green Deal 

Onze stelling is dat we niet langer willen wachten met groen als er pas sprake is van nieuwe ontwikkeling of 
herinrichting van het centrum zoals in de centrumvisie staat verwoord. Het “Achtje” van ons centrum is al honderden 
jaren hetzelfde en dat hoeft wat ons betreft niet te veranderen. 
In ons plan staan veel suggesties voor meer groen. Vanwege de beperkte tijd die we nu hebben deel ik onze 
Top 5 locaties die snel verbetering nodig hebben:

1. Groene buffer tussen Het Schaap en Het Schaffelaarse bos; een hartelijk groen welkom
2. Vergroening Kampstraat en stationsomgeving; verberg de Rijnvallei in groen 
3. Raadhuisplein
4. Torenplein en rondom de toren 
5. Erkensgang / Bijenberg

Tot slot Een oproep aan de raad om actie te ondernemen en juist NU door te pakken. Laat het proces vooral geen 
vertraging oplopen en laat landelijke besluitvorming geen belemmering zijn. Groen staat bij u allemaal in het 
verkiezingsprogramma. Kom uw belofte na! Denk in mogelijkheden en geef het goede voorbeeld; dan volgen de 
burgers vanzelf. Laat groen geen sluitpost zijn maar prioriteit nummer één. 


